
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Lofsrud skole 

 

Referat Driftsstyremøte 

 

Tid: Mandag 06.03.2023 kl.1700-1830 

Sted: Møterom 

 

1. Medlemmer      

Navn Rolle Medlemskategori Tilstede 

Erlend Jonassen MDRIFT Ekstern x 

Torill Hansen MDRIFT Ekstern x 

Fatima Hadouchi  MDRIFT Ekstern forfall 

Lania Khasraw Najmadin Najmadin  MDRIFT Elev x 

Yasin Mikail Antonsen Gence  MDRIFT Elev x 

Ragnhild Juvik MDRIFT Foresatt x 

Lanja Khon-Engheim MDRIFT Foresatt  x 

Gro Johre MDRIFT TILS x 

Tone Maurstad MDRIFT TILS forfall 

Trond Nilsen Sekretær TILS x 

 VDRIFT EKSTA  

Lois Lund Rabe VDRIFT EKST  

Kaare Solhjell VDRIFT EKST  

SAKSLISTE  

 



SAK NR 10/2023 Godkjenning av innkallingen. 
Godkjent 

SAK NR 11/2023  Godkjenning av referat. 
    Godkjent 
 
SAK NR 12/2023 Fullstendighetserklæring. 

Rektor orienterer om punktene i fullstendighetserklæringen og 
årsregnskapsrapport. 
Driftsstyret tar fullstendighetserklæringen til etterretning. 

SAK NR 13/2023 Strategisk plan. 
Rektor gikk gjennom målsettingene i strategisk plan for Lofsrud 
skole.  
Satsningsområdet lesing er hovedsatsningsområdet og vil virke på 
alle fag. Over 50% av elevene på nye 8.trinn er på nivå 1 og 2 i 
nasjonale prøver. Skolen har timeplanfestet lesing for elevene 20 
minutter hver morgen. 
Kartlegging av elevene vil skolen ha fokus på framover. Bruker 
kartleggeren 2 ganger pr. skoleår pluss nasjonale prøver. 
TPU, arbeid og fokus på den didaktiske relasjonsmodellen. 
Lesing og læringsstrategier. 
Elevers kritiske kompetanse skal styrkes, dette bl.a. med økt 
læreplanforståelse hos lærerne. 
Strukturert fellestider for personalet. Dette kjøres nå samlet for 
alle i kollegiet og gjør at vi enkelt kan jobbe på fag, på tvers av 
trinn osv. Medfører økt fellesskapsfølelse. 
Elevmedvirkning er også et punkt vi vil ha fokus på framover. 
Hva ligger i begrepet, hvordan skal vi gjøre dette? Elevene på 
9.trinn er nå i gang med å planlegge undervisningen sammen med 
lærerne. Tanken er at de også skal evaluere hvordan dette har 
fungert. 
Skolen vil også sette fokus på fravær, dette for å gjøre elevene 
punktlige og ansvarsbevisste slik at de blir godt forberedt på 
videregående skole. 
Skolen jobber for at alle voksne skal være samstemte når det 
gjelder oppfølging og gjennomføring av arbeidet med elevene. 
Elevenes læringsmiljø skal være trygt og fremme læring. Et punkt 
som kan gjøre læringsmiljøet dårlig, mobbing trakassering kan 
komme av manglende klasseledelse. Dette er noe som en må trene 
på, bli veiledet på. Skolen veileder alle nyansatte i to år på bl.a. 
dette. I tillegg bruker vi spesialistlærere som driver 
kollegaveiledning. 
Hjemmeforhold og i lokalmiljøet ut over skoletiden prøver skollen 
å hjelpe på med meråpenskole og HUBen som begge er utenfor 
skoletiden. 
Elevene peker på at de kun leser på papir i lesetiden hver morgen. 



Synes de heller ville lære bedre og mere ved fysiske skolebøker. 
Dette er et spørsmål om oppdatering av læreverk, økonomi o.l. 
Men skolen vil være åpen for å diskutere dette framover. 
 

SAK NR 14/2023 Nytt fra FAU       
Skoleball for 10.trinn gjennomført. Var kjempegøy, men maten 
var ikke helt på topp. Lite mat, maten var kald, ikke fristende. Kort 
sagt dårlig. 
Arrangementet var kanonbra, fotoboden ved Kristian ble 
kjempebesøkt med kø for å få tatt bilder. Her vil bildene komme ut 
nummerert slik at elevene kan bestille bilder som de vil ha. 
Flott med mange kåringer. Et trygt og godt arrangement. 

SAK NR 15/2023 Nytt fra Elevrådet  
Elevrådsmøte i dag. Planlegger temauke neste uke (uke 11). 
Planlegger bl.a.kåringer under temauken for å oppildne til innsats 
på temaene fra elevene. Elevrådet skal bidra sammen under 
talentiaden.  
Kakaomøtene med Trond er meget bra, alle vil delta her og 
elevrådet synes det er virkelig nyttig. 

SAK NR  16/202    Status Lofsrud, voksne på Lofsrud synes det er en god stemning 
blant alle på skolen. Dette er noe som elevene også sier under 
kakaomøtene. 
Jobber veldig med utfordringer knyttet til nettmobbing på 8.trinn. 
Politiet med nettpatruljen på foreldremøtet, motivasjonssamling 
med fokus på dette. 
Skolen har et meget godt samarbeid med politiet 
(politikontaktene) og vil fortsette med dette. 
Skolen skal gjennomføre politiøkten fra foreldremøtet med 
elevene på 8.trinn. 
Det ser ikke ut til at det blir særlig stor utskifting av lærere 
kommende skoleår. 
 

SAK NR 17/2023 Eventuelt. 
 
 
Neste møte mandag 05.06 2023 

 

Trond Nilsen            Ragnhild Juvik                    
  

Sekretær       Driftstyreleder  


